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5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Prechod z ulice M. R. Štefánika na M. R. Štefánika, ako križuje Družstevná ulica, Miťo 
Bodnár tam má Farby-laky, tam je problém, nevedia prejsť, konkrétne pani prof. Kmeťová.  
 
PhDr. Čižmár: 
Toto sa rieši pán poslanec.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ona mala tiež na mesto požiadavku, ale treba tam, už minule som interpeloval vodorovné 
značenie na cestu, to je dosť problematická križovatka, z Družstevnej na SNP a na M. R. 
Štefánika. Je tam značka, ale je tiež za stromom, čiže tie stromy nám tam nejak hatia  to 
osvetlenie aj tie značenia. Vodorovné značenie by bolo lepšie, myslím, že mi potvrdí aj pán 
poslanec Tomko, ako učiteľ autoškoly.  
 
PhDr. Čižmár: 
Tento problém sa rieši, len vzhľadom na to, že je tam trasovanie teplovodu, tak kvôli tomu sa 
čaká, aby sa neurobilo značenie predtým, než sa rozkope ulica.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 


